
 
       Z á p i s 
 
 
 
   

ze 35. pravidelného zasedání akademického senátu FŽP UJEP, které se uskutečnilo 
 

ve středu dne 9.2. 2005 od 14 hodin 
 
 

 
 Přítomni:  Členové AS ( bez titulů): Poslední,  Brůna, Neruda, Obrdlík, Fialová, Vráblíková 
 Hosté: Seják,  Richter, Blažková, Dolanský, Vojtíšek, Prchalová, Mejsnar, Čechová, 
Hlavinková, Kmeč, Arientová, Myšková, Novák 
  

 
Program: 
1. Projednání připomínek studentů z oboru VH v Litvínově 
2. Projednání SZŘ FŽP UJEP – proděkan Richter 
3. Informace o vědecko-výzkumné činnosti FŽP za rok 2004 – proděkanka Blažková 
4. Výsledky hospodaření fakulty – Mgr. Vojtíšek 
5. Návrh studentské komise na řešení problematiky odpadů - Čechová 
6. Jednání o zastupování FŽP  v RVŠ 
 

Navržený program byl přítomnými členy  AS FŽP při zahájení zasedání schválen 
 

 
K bodu 1.:                        
5 zástupců studentů z VH v Litvínově informovalo AS o problémech, které se při jejich studiu 
vyskytují: termín zkoušek v LTV pouze jeden, laboratoře absolvují v Mostě, chybí vybavení 
např. promítací plátno, studijní materiály v tištěné podobě – knihovna. Problém přístupu 
k počítačům (částečně již vyřešeno) a absence uživatelských kont. Nedostatečná úroveň 
ubytování. Schola humanitas s nimi jedná jako se středoškoláky, učitelé nemají konzultační 
hodiny v LTV. 
K problémům se vyjádřilo vedení fakulty. Byl vznesen požadavek studentů o přesunutí výuky 
do UL. Studentka Markéta Hlavinková zpracuje požadavky studentů na řešení písemně a zašle 
vedení FŽP. 
Závěr: Děkan projedná připomínky studentů na FŽP (kolegium) i 15.2. na jednání na UJEP. 
 
K bodu 2.: 
Ing. Richter uvedl problematiku SZŘ FŽP UJEP a předložil vypracované návrhy změn – 
proběhla diskuse k navrhovaným změnám.  
Závěr: Bude projednáno po schválení SZŘ UJEP. 
 
K bodu 3.: 
Informace o řešených vědecko-výzkumných úkolech. Doc. Blažková informovala o 
výsledcích interních grantů, projektů FRVŠ, výsledcích Výzkumného záměru a dalších 
projektech (Phare, GAČR), které byly dokončeny v roce 2004. Dále informovala o zapojení 



FŽP do Výzkumného centra TU Liberec. Bylo navrženo prezentovat dokončené i započaté 
projekty před veřejností. 
Závěr: AS FŽP vzal zprávu na vědomí. 
 
K bodu 4.: 
Tajemník seznámil AS s výsledky hospodaření FŽP. Předal podrobnou zprávu o 
vnitropodnikových výnosech a nákladech 12/04. 
Náklady činily 33 726 tisíc Kč, výnosy 37 188 tisíc Kč, hospodářský výsledek + 3 462 tisíc 
Kč. 
Část kladného hosp. výsledku byla smluvně zapůjčena PF (1 007 tis. Kč) a FUUD (93 tis. 
Kč). 
Závěr: AS vzal zprávu tajemníka na vědomí. 
 
K bodu 5.: 
Návrh studentské komise na řešení problematiky odpadů. 
Členové komise Čechová, Mejsnar a Obrdlík informovali o postupu při zpracování koncepce 
nakládání s odpady na FŽP, včetně podání žádosti o grant na Komunitní nadaci. 
Koncepce bude zpracována do 30.3.´05 a projednána s vedením FŽP. 
 
K bodu 6.: 
Zastupování FŽP  v RVŠ. 
Byla diskutována náhrada za dr. Zamrazila, navržen byl AS UJEP pro schválení Doc. Seják. 
 
 
K dalším zasedáním AS FŽP: 

Termín dalšího zasedání AS bude  9.3.2005 ve 14 hodin v zasedací místnosti č. 211. 
Program bude upřesněn dle návrhu členů AS a vedení FŽP. Jedná se o závěrečné zasedání 
odstupujícího AS FŽP.   
     

Zapsali :Obrdlík, Poslední, Vráblíková dne 9.2.2005 v Ústí n. L. 
   
 


